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RM.0002.8.14.2019                        

PROTOKÓŁ Nr 14/2019 

z XIV Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 20 stycznia 2020 roku. 

Ad. 1 - 5  

– Otwarcia XIV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, o godz. 13.00 dokonał 

Przewodniczący Rady, Pan Arkadiusz Krzysztof Włodarski. Powitał wszystkich zebranych. 

– W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

– Quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady. 

– Na sekretarza XIV sesji wybrano radnego: Pawła Sebastiana Betlińskiego. 

– Pan Arkadiusz Włodarski odczytała porządek obrad sesji. 

– Porządek obrad został przyjęty, 14 radnych głosowało za jego przyjęciem.  

– Protokół z XIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim został przyjęty jednogłośnie (14 

radnych opowiedziało się za jego przyjęciem). 

Ad. 6 

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania w okresie od ostatniej sesji, tj. od 20 grudnia 2019 

r.. Powiedział m.in., że:  

1. Brał udział w posiedzeniu LGD w sprawie rozpatrzenia wniosków dla beneficjentów. 

2. Brał udział w zebraniach strażackich na terenie gminy Piotrków Kujawski. 

3. Brał udział w posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Miejskiej. 

Powiedział także, że przygotowywane są przetargi na przebudowę dróg oraz, że rozpoczął się 

remont świetlicy w Byczu.  

Ad. 7 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że w ostatnim czasie brał udział w rozstrzygnięciu konkursu 

na stroik bożonarodzeniowy oraz w XXVIII Finale WOŚP organizowanym w Piotrkowie 

Kujawskim. Uczestniczył także w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym OSP w Piotrkowie 

Kujawskim. 

Ad. 8 a-f 

- Pani Halina Wawrzyniak odczytała projekt uchwały Nr XIV/81/2019  w sprawie przyjęcia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. 

- Pan Jerzy Iglewski powiedział, że Rozdz. II § 7 Regulaminu jest zapis o tym, że do selektywnej 

zbiórki odpadów należy stosować worki o pojemności nie mniejszej niż 120 l., czyli, że jak ktoś 
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mieszka sam to dostanie worek 120 l. i jak w gospodarstwie domowym jest 5 osób to też dostaną 

taki 1 worek. Zasugerował zmianę tego zapisu i zapytał czy nie należy tego zmienić. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że nie potrafi odpowiedzieć na tak zadane pytanie. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że nie ma sensu zmieniać tego zapisu bo on nie widzi 

przeszkód aby dawać większej ilości worków, jeśli ktoś będzie tego potrzebował. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że rozumie przez to, iż będzie miejsce, w którym będzie można 

pobrać worki. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że na początek będzie rozdawane po jednym worku, ale jeśli 

ktoś będzie chciał więcej, to otrzyma więcej. Dodał, że zakład komunalny będzie miejscem, w 

którym będzie można otrzymać worki. 

- Pan Błażej Barczak zapytał dlaczego z posesji jednolokalowych będzie odbiór co 4 tygodnie, a z 

posesji wielolokalowych co 2 tygodnie? 

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że jego zdaniem na posesjach wielolokalowych jest trudniej 

przetrzymywać, składować śmieci. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, ze zgodnie z definicją posesjami wielolokalowymi są np. Dom 

Nauczyciela w Nowej Wsi lub agronomówka. Zapytał czy wobec tych posesji te zasady także będą 

funkcjonowały? 

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że jego zdaniem tak. 

- Pan Jan Bladowski powiedział, że pojemniki z odpadami według zapisu Rozdz. 3 § 11 właściciele 

nieruchomości mają je wystawiać na terenie nieruchomości, w miejscu ogólnie dostępnym dla 

mieszkańców oraz pojazdów odbierających odpady. Zaproponował aby wystosować do 

mieszkańców informację, aby wystawiali oni pojemniki przed posesje. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że zawarte jest to w zapisie, że mieszkańcy mają dostarczyć 

odpady, a sama uchwała zawiera zapis o ułatwieniu dostępu dla odbiorcy. Dodał, że myśli, iż w 

ulotkach informacyjnych powinna być na ten temat wzmianka. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że w § 11 jest zapis o tym gdzie pojemnik ustawić, ale w § 14 

zawarto informacje co trzeba z tym pojemnikiem zrobić. Oznacza to, aby wystawić odpady przed 

posesję. 

- Pan Jan Bladowski powiedział, że tak powinno być, ale z doświadczenia wie, iż ludzie tego nie 

przestrzegają. 

- Pan Sławomir Kawczyński powiedział, że na wsiach posesje są często oddalone od szosy. 

Powiedział, ze należy poinformować ludzi, aby wystawiali odpady do drogi publicznej. 

- Pan Jarosław Waszak zauważył, że posesje od drogi publicznej są często oddalone o 100 czy 200 

metrów i zamieszkują je osoby starsze. Ponadto co stanie się wtedy, gdy zakład komunalny spóźni 

się z odbiorem a psy rozszarpią worki z odpadami? Jego zdaniem nic się nie stanie, gdy zakład 

komunalny w takich przypadkach odbierze odpady z posesji. 
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- Pan Błażej Barczak zapytał kierownika zakładu komunalnego czy zakład jest przygotowany na 

zbiórkę odpadów typu leki czy zużyte igły? Dodał, ze chciałby, aby w przypadku opóźnienia 

odbioru odpadów były przekazywane na ten temat wcześniej informacje. 

- Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział, ze zbiórka ta nie jest skomplikowana, ale potrzebny jest 

do tego PSZOK z prawdziwego zdarzenia, który powinien być zarejestrowany. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, ze takie miejsce na terenie gminy jest, tylko trzeba je 

zorganizować. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XIV/81/2019: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” – 

uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XIV/82/2019  w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 

obowiązującej na terenie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski oraz zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym. 

Dyskusji nie było, Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XIV/82/2019: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 

uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XIV/83/2019  w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez 

właścicieli nieruchomości położonych na terenie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski oraz 

określenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej 

Dyskusji nie było, Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XIV/83/2019: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 1 

radny nie wziął udziału w głosowaniu,  uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XIV/84/2019  w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że tutaj pojawia się już doprecyzowanie, co do częstotliwości 

odbiorów odpadów z budynków mieszkalnych wielorodzinnych i jednorodzinnych, bo w 

regulaminie było zapisane „nie rzadziej niż”. Zapytał także na jakiej podstawie zostały ustalone 

limity odbioru opon oraz gruzu budowlanego. Ponadto zapytał jak będzie to ważone, skoro zakład 

komunalny nie posiada wagi? 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że trzeba będzie wyposażyć PSZOK w wagę. Jeśli chodzi o 
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ustalone limity przyjmowania opon i gruzu to będzie to niejako rozeznanie rynku, które niejako 

prowadzone jest od 2016 roku. Opon przybywa, jeśli zatem pozwolimy, żeby każdy mieszkaniec 

wywoził opon tyle, ile posiada, wówczas będziemy dokładać do tego interesu. Jest coraz mniej 

odbiorców tego rodzaju odpadu i dlatego wprowadzamy limit na 4 opony z nieruchomości. Nie 

możemy także dopuścić do tego, aby ktoś kto sobie zbierał gruz latami teraz bez końca go wywoził, 

bo robienie remontów polega także na utylizacji odpadów, za którą ktoś musi zapłacić i zwiększenie 

ilości tego odpadu bez ponoszenia opłat spowodowałoby dodatkowe koszty dla samorządu. 

- Pan Błażej Barczak dodał, że na wielu posesjach jest po kilka samochodów, a on sam ma dwa. 

Czy zatem oznacza to, iż w jednym roku może oddać cztery opony, w drugim wcale, to czy w 

trzecim może 8? Powiedział także, że nikt nie robi remontów co roku, a może się zdarzyć, że w 

jednym roku będzie tego gruzu więcej niż jedną tonę, a w kolejnym wcale. Zadał pytanie czy będzie 

mógł wywieźć więcej niż ustalają limity w takim wypadku? 

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że uchwała mówi, że w ramach ustalonej opłaty, czyli niejako 

za darmo przysługuje wywiezienie ilości opon i gruzu do ustalonych limitów. Wszystko, co 

przywieziemy na PSZOK ponadto będzie płatne. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że jeśli nie ustalimy limitów to zaprowadzi nas to w ślepy 

zaułek. W dużych miastach także mają ustalone limity. Jeśli mamy duży remont i wyprodukujemy 

gruzu więcej niż zakłada limit, wówczas za jego utylizację dodatkowo zapłacimy. 

Radni przystąpili do głosowania: 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XIV/84/2019: 11 „za”, 2 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, 1 

radny nie wziął udziału w głosowaniu,  uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XIV/85/2019 uchylającej Uchwałę Nr 

XIII/74/2019 Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie 

ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych uczestniczących w 

działaniach ratowniczych lub szkoleniach organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub 

Gminę. 

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że uprzednio podejmowana uchwała w tym przedmiocie posiadała 

wadę polegającą na braku wskazania jej do publikacji w Dzienniku Urzędowym, zatem należy ją 

uchylić i podjąć ponownie, poprawną. 

 Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XIV/83/2019: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  

uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XIV/86/2019 w sprawie ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych uczestniczących w działaniach 

ratowniczych lub szkoleniach organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę. 

Radni przystąpili do głosowania. 
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Wynik głosowania dot. uchwały Nr XIV/86/2019: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”,  

uchwała została przyjęta. 

Ad. 9 

- Pan Arkadiusz Włodarski poinformował, ze nie wpłynęły do niego żadne interpelacje na piśmie. 

Ad. 10 

- Pan Arkadiusz Włodarski poinformował, że na jego ręce wpłynęła odpowiedź Burmistrza Miasta i 

Gminy Piotrków Kujawski dotycząca wniosków Rady Miejskiej skierowanych do niego w wyniku 

kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w sprawie zapłaty przez Miasto i Gminę 

Piotrków Kujawski w 2019 roku kwoty z wyroku dotyczącej budowy boiska Orlik z 2010 roku. 

Poprosił Pana Jana Bladowskiego – Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie 

przebiegu kontroli oraz ustaleń z nią związanych. 

- Pan Jan Bladowski powiedział: „INFORMACJA KOMISJI REWIZYJNEJ DOT. KONTROLI 

ROZLICZENIA I PŁATNOŚCI ZA INWESTYCJĘ BUDOWY BOISKA ORLIK W 2010 ROK - 

Komisja Rewizyjna odbyła siedem posiedzeń w sprawie rozliczenia inwestycji budowy boiska Orlik 

w 2010 r., posiedzenia te odbyły się w dniach: 08.05.2019 r., 17.05.2019 r., 30.05.2019 r., 

03.10.2019 r., 17.10.2019 r., 24.10.2019 r. oraz 04.11.2019 r. Analiza sprawy została dokonana 

przez Komisję Rewizyjną na podstawie udostępnionych na wniosek z dnia 08.05.2019 r. 

dokumentów dotyczących inwestycji budowy Orlika w 2010 roku, do których należały:  

- dokumenty przetargowe, - umowy dotyczące wykonania i finansowania zadania,-  cesje 

wierzytelności, - faktury, -wszelka korespondencja z firmami wykonawcy i podwykonawcy,  

- wyroki sądowe w sprawie wraz z uzasadnieniami, o które Komisja Rewizyjna wystąpiła do 

Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski w dn. 08.05.2019r., a także na podstawie 

dokumentów udostępnionych w terminie późniejszym – tj.w dniu 04.07.2019 r., na dodatkowy, 

kolejny wniosek Komisji Rewizyjnej oraz po rozmowach przeprowadzonych zarówno  

z Burmistrzem Miasta i Gminy Piotrków Kujawski – Panem Sławomirem Henrykiem Boguckim  

jak i ze Skarbnikiem Miasta i Gminy Piotrków Kujawski – Panią Jolantą Zalesińską. 

Komisja Rewizyjna szczególnej uwadze poświeciła analizę wyroku Sądu Apelacyjnego w Gdańsku 

V Wydział Cywilny Sygn. Akt V Aga 221/18, który uzasadnił szczegółowo powstałe po stronie 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski nieprawidłowości. W najdalej idącym ustaleniu tego wyroku 

czytamy, że: cyt. z wyroku str. 21: „Z uwagi na zakwestionowane przez cedenta wierzytelności 

Grzegorza Kopiczyńskiego przysługującej wobec Speed Sport Sp. z o.o., nie powinno budzić 

wątpliwości, że Gmina nie była uprawniona do dokonania zapłaty na podstawie przedmiotowej 

umowy przelewu wierzytelności.” Komisja Rewizyjna na wspólnym posiedzeniu wszystkich 

komisji Rady Miejskiej, które odbyło się dnia 18.11.2019 r. przedstawiła Radzie Miejskiej wyniki 

przeprowadzonej kontroli w sprawie rozliczenia inwestycji budowy boiska Orlik w 2010 roku. 

Komisja zapoznała wszystkich radnych z wnioskami, jakie powstawały na kolejnych etapach 
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badania sprawy. Wnioski te, w postaci protokołu z odbytego przez Radę Miejską posiedzenia z dnia 

18.11.2019 r. otrzymał także Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. 

Ponadto, z uwagi na zaistniałe nieprawidłowości i wcześniejsze ustalenia Komisji oraz wątpliwości, 

co do aspektów rozliczenia inwestycji budowy boiska Orlik w 2010 roku oraz dokonanych w 

związku z tą inwestycją przez Miasto i Gminę Piotrków Kujawski płatności, na podstawie 

informacji przekazanych przez Komisję Rewizyjną, Rada Miejska skierowała następujące wnioski 

do Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski: Wniosek 1: Rada Miejska popiera wszystkie 

ustalenia Komisji Rewizyjnej w sprawie badania rozliczenia inwestycji budowy boiska Orlik w 

2010 r. zawarte w niniejszym protokole w związku z czym obliguje Burmistrza Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski do złożenia wniosku w sprawie działania na szkodę finansów samorządu do 

odpowiednich organów. Wniosek 2: Rada Miejska w Piotrkowie Kujawskim prosi Burmistrza 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski – Sławomira Henryka Boguckiego o poinformowanie w ciągu 

14 dni od otrzymania protokołu z posiedzenia Rady Miejskiej z dnia 18.11.2019 r., 

Przewodniczącego Rady Miejskiej na piśmie o decyzjach podjętych w w/w sprawie oraz o 

terminach ich realizacji. Wnioski oraz protokół z posiedzenia w dniu 18.11.2019 r., przekazany na 

ręce Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, podpisali wszyscy Radni Rady Miejskiej w 

Piotrkowie Kujawskim.” 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że pismo dotyczące decyzji Rady Miejskiej podjętych w tej 

sprawie zostało podpisane przez wszystkich 15 radnych i skierowane do Burmistrza. Pan Burmistrz 

odpowiedział na pismo Rady Miejskiej. W tym miejscu Pan Przewodniczący odczytał treść 

odpowiedzi Burmistrza, w której Burmistrz informuje, iż zapoznał się ze wszystkimi protokołami i 

ustaleniami Komisji Rewizyjnej i w tej sprawie oraz z protokołem ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rady Miejskiej. Poinformował, że złożono w tej sprawie w dniu 19 sierpnia 2019 r. skarga 

kasacyjna do Sądu Najwyższego i po jej uwzględnieniu i rozpatrzeniu, bądź jej odrzuceniu będzie 

miał jasne podstawy do tego, aby podejmować dalsze kroki w sprawie skierowania sprawy do 

rozpatrzenia odpowiedniemu organowi, który przeprowadzi postępowanie wyjaśniające pod kontem 

jego legalności i określenia potencjalnych błędów i zaniedbań oraz oszacowania kwoty strat, a także 

określenia odpowiedzialności osób biorących udział w realizacji inwestycji. Sam jest za rzetelnym 

rozpatrzeniem tej sprawy, ale decyzja Sądu Najwyższego deprymuje jego czynności w sprawie, 

jednak z chwilą otrzymania decyzji podejmie dalsze kroki prawne. Burmistrz wniósł do Rady 

Miejskiej prośbę o spotkanie się radnych z Panem adwokatem, który w imieniu Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski złożył skargę kasacyjną. Spotkanie to miało by na celu zapoznanie się Rady z 

przedmiotem skargi. Burmistrz zobowiązał się także do informowania Rady Miejskiej o przebiegu i 

wynikach złożonej skargi kasacyjnej oraz o czynnościach podejmowanych przez niego w tej 

sprawie. 

Pan Przewodniczący dodał, iż myśli, że wyjaśnienia udzielone na sesji dają pełen obraz sytuacji. 
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- Pan Błażej Barczak zapytał jaka jest data wpływu odpowiedzi Burmistrza? 

- Pan Arkadiusz Włodarski odpowiedział, że wpłynęła ona w wyznaczonym terminie, jeszcze przed 

poprzednią sesją i on zadecydował o wprowadzeniu tego tematu dopiero na kolejną sesję. 

- Pan Sławomir Kawczyński poprosił o sporządzenie ulotki informacyjnej dla mieszkańców, która 

dotyczyć ma sposobu segregacji odpadów komunalnych. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że w najbliższym czasie sporządzony będzie projekt tej 

ulotki i będzie ona dostarczana do mieszkańców. 

Ad. 11 

– Pan Arkadiusz Włodarski  po stwierdzeniu pełnej realizacji porządku obrad XIV sesji Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VIII kadencji dokonała jej zamknięcia. 

Zamknięcie XIV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14:31 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                        

Przewodniczący Rady Miejskiej – Arkadiusz Krzysztof Włodarski /-/ 


